

Ellemose Put & Take

Ellemosevej 10 · 7620 Lemvig · Tlf. +45 9783 6535 · Mobil +45 4056 6535

E-mail: ellemoseputandtake@email.dk · www.ellemoseputandtake.dk



Priser/Preise/Prices pr. stang/pro Rute/per rod	DKK
2 timer/stunden/hours	80,-
3 timer/stunden/hours	100,-
4 timer/stunden/hours	120,-
6 timer/stunden/hours	160,-
Tillægstimer/Zusätzliche Stunden/Extra Hours	30,-
Dagskort/Tageskarte/Day Permit	250,-

Åbningstider

Fra solopgang til solnedgang - undtaget ved islægning.

Öffnungszeiten

Von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang – ausgenommen bei Vereisung.

Opening hours

From sunrise until sunset – unless the lake is frozen over.



Ellemose Put & Take ligger i det skønne og kuperede terræn ved "Hygum bakker", 7 km Nordvest for Lemvig mod Thyborøn. Søen er på ca. 6.000 m² med en varierende dybde op til 6 meter. I Højsæsonen bliver der udsat ørreder hver dag. Der udsættes ørreder fra 1-10 kg. Man vil kunne fange regnbueørred, bækørred og brøding. Ingen fangstbegrænsning. Rundt om søen er der opstillet læskure. Ved søen er der grill og bålplads, 2 værelser renseplads samt borde og bænke. I bjælkehytten ved søen er der handicaptoilet, fiskegrej, slik og sodavandsautomater, samt borde og bænke.

Overnatningsmulighed

135 m² hus ved søen udlejes til max. 6 personer. 150,- kr. pr. person pr. døgn ved 4 personer. Huset indeholder stor stue med brændeovn, 2 værelser køkken og bad. Du skal selv medbringe sengelinned og håndklæder.

Vejbeskrivelse

Fra Lemvig følger man Lemvigvej (513) ca. 4,3 km. Hvorpå man drejer mod Thyborøn ad Thyborønvej (181) ca. 2,6 km. Herfra er det nemt at følge vores skilte den sidste 1 km.

Nyhed: 600 m² børnesø med masser af ørred. Her er der bålsted med gratis træ. Super familiested til medbragt mad.



Ellemose Put & Take liegt in dem schönen Hügellgebiet „Hygum Bakker“, 7 km nordwestlich von Lemvig in Richtung Thyborøn. Der See ist ca. 6.000 m² groß mit wechselnder Wassertiefe von bis zu 6 m. In der Hochsaison werden täglich Forellen von 1 bis 10 kg ausgesetzt. Man kann Regenbogenforellen, Bachforellen und Saiblinge fangen. Keine Fangbeschränkung. Um den See herum sind Schutzhütten aufgestellt. Am See Grillplatz und Feuerstelle, Reinigungsplatz im Freien sowie Tische und Bänke. In der Blockhütte am See Behindertentoilette, Automaten für Angelzubehör, Süßigkeiten und Sprudel sowie Tische und Bänke.

Übernachtungsmöglichkeit

Haus (135 m²) am See wird an max. 6 Personen vermietet. DKK 150,- pro Person und Tag bei 4 Personen. Das Haus enthält ein großes Wohnzimmer mit Kaminofen, 2 Zimmer, Küche und Bad. Bettwäsche und Handtücher sind mitzubringen.

Anfahrt

Ab Lemvig folgt man dem Lemvigvej (513) ca. 4,3 km weit. Danach in Richtung Thyborøn abbiegen und dem Thyborønvej (181) ca. 2,6 km weit folgen. Von hier aus ist der letzte Kilometer zum See ausgeschildert.

Neuheit: 600 m² Kindersee mit jeder Menge Forellen. Feuerstelle mit kostenlosem Brennholz. Super-Picknickplatz für Familien.



Ellemose Put & Take lies in beautiful rolling countryside near Hygum Hills, 7 km northwest of Lemvig, towards Thyborøn. The lake is approx. 6,000 m², with varying depths of up to 6 metres. During the high season, trout from 1-10 kg are put out daily. It is possible to catch rainbow trout, river trout and char. No limitations on catches. Shelters have been set up round the lake. Close to the lake there are a grill barbecue and bonfire site, an outdoor fish-cleaning facility as well as tables and benches. In the log cabin at the lake there are an invalid toilet, fishing tackle, sweets and soft drink vending machines as well as tables and benches.

Accommodation

135 m² house at the lake can be rented (max. 6 persons) for Kr. 150 per person per day for 4 persons. The house has a large living room with stove, two rooms, kitchen and bathroom. You must bring your own bedlinen and towels.

How to get there

From Lemvig follow Lemvigvej (513) approx. 4.3 km. Then turn off towards Thyborøn along Thyborønvej (181) approx. 2.6 km. From here it is easy to follow our signs for the last 1 km.

New feature: 600 m² children's lake, with lots of trout. There is also a grill area with free firewood. Super family location for picnic lunches.